

President, Continental Trucking Limited, Saskatoon, Director, Saskatoon Trucking Association; Mr. R.J. Lewis, Past President of CTA, Past President of Saskatchewan Trucking Association and presently a consultant to CTA. *From The Canadian Manufacturers' Association*: Mr. J. Ernest Magee, Chairman, CMA Transportation Committee, Manager, Special Projects and Rail Negotiations, Procter & Gamble Incorporated; Mr. Graeme Hughes, Executive Vice-President and Secretary, CMA.

The Committee resumed consideration of Bill C-155, An Act to facilitate the transportation, shipping and handling of western grain and to amend certain Acts in consequence thereof.

The Committee resumed consideration of Clause 2.

Mr. Gary Jones from the Canadian Cattlemen's Association made a statement.

It was agreed,—That the brief submitted by the Canadian Cattlemen's Association be printed as an appendix to this day's Minutes of Proceedings and Evidence. (*See Appendix "TRPT-51"*)

The witnesses from the Canadian Cattlemen's Association answered questions.

Messrs. MacLaren and Drinnan from the Canadian Trucking Association made statements.

The witnesses from the Canadian Trucking Association answered questions.

It was agreed,—That the following briefs be printed as appendices to this day's Minutes of Proceedings and Evidence.

1. Brief submitted by the Canadian Trucking Association. (*See Appendix "TRPT-52"*)
2. Brief submitted by The Canadian Manufacturers' Association. (*See Appendix "TRPT-53"*)

Mr. Magee from The Canadian Manufacturer's Association made a statement.

The witnesses from The Manufacturers' Association answered questions.

On motion of Mr. Dion (*Portneuf*), seconded by Mr. Mayer, it was agreed,—That reasonable travelling and living expenses be paid to Professor Clay Gilson and Dr. Ed Tychniewicz, Head, Department of Agricultural Economics, University of Manitoba, Winnipeg, who appeared before the Standing Committee on Transport On Tuesday, July 26, 1983 with respect to Bill C-155, An Act to facilitate the transportation, shipping and handling of western grain and to amend certain Acts in consequence thereof.

At 6:17 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Udell, président, «*Continental Trucking Limited*», Saskatoon, directeur, «*Saskatoon Trucking Association*»; M. R.J. Lewis, ancien président de l'ACC et de la «*Saskatchewan Trucking Association*» et, actuellement conseiller auprès de l'ACC. *De l'Association des manufacturiers canadiens*: M. J. Ernest Magee, président, Comité des transports de l'AMC; directeur Projets spéciaux et négociations avec les chemins de fer, Procter & Gamble Inc.; M. Graeme Hughes, vice-président et secrétaire de l'AMC.

Le Comité reprend l'étude du projet de loi C-155, Loi visant à faciliter le transport, l'expédition et la manutention du grain de l'Ouest et modifiant certaines lois en conséquence.

Le Comité reprend l'étude de l'article 2.

M. Gary Jones, de l'Association canadienne des éleveurs de bétail, fait une déclaration.

IL est convenu,—Que le mémoire soumis par l'Association canadienne des éleveurs de bétail soit publié en appendice aux procès-verbal et témoignages de ce jour. (*Voir Appendice «TRPT-51»*)

Les témoins de l'Association canadienne des éleveurs de bétail répondent aux questions.

MM. MacLaren et Drinnan, de l'Association canadienne du camionnage, font une déclaration.

Les témoins de l'Association canadienne du camionnage répondent aux questions.

Il est convenu,—Que les mémoires suivants soient publiés en appendice aux procès-verbal et témoignages de ce jour.

1. Mémoire soumis par l'Association canadienne du camionnage (*Voir Appendice «TRPT-52»*)
2. Mémoire soumis par l'Association des manufacturiers canadiens (*Voir Appendice «TRPT-53»*)

M. Magee, de l'Association des manufacturiers canadiens, fait une déclaration.

Les témoins de l'Association des manufacturiers répondent aux questions.

Sur motion de M. Dion (*Portneuf*), appuyé par M. Mayer, il est convenu,—Que des frais raisonnables de déplacement et de subsistance soient remboursés à M. Clay Gilson, professeur, et à M. Ed Tychniewicz, chef du Département d'agro-économie, Université du Manitoba, à Winnipeg, qui ont comparu devant le Comité permanent des transports le mardi 26 juillet 1983 relativement au projet de loi C-155, Loi visant à faciliter le transport, l'expédition et la manutention du grain de l'Ouest et modifiant certaines lois en conséquence.

A 18h17, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Santosh Sirpaul

*Clerk of the Committee*